

供应高能点火器

产品名称	供应高能点火器
公司名称	无锡斯迈尔科技有限公司
价格	2300.00/套
规格参数	品牌:HLONG 型号:HGD-20 电压:AC220V
公司地址	无锡市滨湖区滨湖工业园
联系电话	0510-85629165 15861471716

产品详情

本公司生产的高能点火装置有HGD-12（点火能量为12焦耳）、HGD-20、HGD-25和HGD-30几种型号，适用于不同场合的油气点火。它具有防水、防风、抗结焦等优点，适用于环境比较恶劣的环境点火。控制箱为普通控制箱，具有一定的防水防尘功能，可用于室内及有遮挡的室外安装，但在裸露的室外安装任然需要加防护罩。我们同时有HGD-20B型、HGD-20B-C型防爆高能点火装置，适用于化工场所。

本装置由4个不同的部件组成：高能点火器、高能点火枪、高压点缆线和电源线。高能点火器是该装置的核心装置，主要起升压及循环放电的作用；高能点火枪是具体放电部件，也是直接引燃雾化油、高浓度乙醇、燃气的部件；高压电缆线起连通高能点火器及高能点火枪的作用，用于输送电；电源线是高能点火器外接220V电的引线。

The company production of high-energy ignition device with HGD-12 (ignition energy of 12 joules), HGD-20, HGD-25 and HGD-30 types of oil and gas, suitable for different occasions ignition. It has the advantages of waterproof, windproof, anti coking, suitable for the environment of relatively poor environment ignition. Control box for the general control box, with a waterproof dustproof function, can be used for indoor and outdoor installation installation of occlusion, but still need to add a protective cover on exposed outdoor. We are HGD-20B type, HGD-20B-C type explosion-proof high-energy ignition device at the same time, suitable for chemical sites.

The device is composed of 4 different parts: high energy ignition, high energy ignition gun, the high-voltage cable and power line. High energy ignition device is the core device of the device, mainly from the boost and circulating discharge effect; high energy ignition gun is the specific discharge component, also is the direct ignition atomizing oil, high ethanol concentration, gas components; high voltage cable communication high-energy igniter and high-energy ignition gun used for transportation, electric power line is the lead; connect the 220V power high-energy igniter outside.以上所有英文翻译均来自百度在线翻译。